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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 14 november 2023  

Aanwezig  : Desiree Dolle, Kees Henkelman,  
                                  Hendrik-Jan Melissen, Ben van den Reek, Koen Luijsterburg,                       

Maria van der Sommen 
                                   
Afwezig  : Peter van Gerven en Koen van Empel (wijkmanager); beiden                  

met kennisgeving 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
 
Hendrik-Jan opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij bedankt Koen 
voor de ontvangst bij hem thuis.  
De agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Mededelingen vooraf 
 

Er is een mail ontvangen van Peter met daarin de situatie na zijn operatie. Op wat 
ongelukjes na, verloopt zijn herstel gelukkig voorspoedig. 
Verder geen mededelingen. 
 

3. Ingekomen en uitgaande post 
 

Geen opmerkingen 
 

4. Verslagen van 12 september en 10 oktober. 
 

Zijn in verband met de operatie van Peter niet beschikbaar 
 

5. Vacatures 
 

Voorzitter: Kees zal mogelijke kandidaat 1 benaderen. Indien deze niet 
beschikbaar is, benadert Ben (eventueel met Ad) mogelijke kandidaat 2. 
 
Secretaris. Er worden geen namen genoemd van mogelijke kandidaten. Alle 
bestuursleden gaan binnen hun sociaal netwerk naar kandidaten zoeken.  
 
Lid kascommissie. Ben benadert een mogelijk kandidaat. Verder noemt Koen ook 
een mogelijk kandidaat. 
 
Lid werkgroep communicatie. Maria zoekt op korte termijn een beheerder van de 
sociale media, die door de wijkraad gebruikt worden. 
 
 

6. De organisatie van de vrijwilligersavond op 13 december 
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De mededeling van “safe the date” is naar alle vrijwilligers gegaan. Maria gaat na 
of ook de leden van de werkgroep infra de mededeling hebben gehad. 
 
Over de taakverdeling voor de avond wordt het volgende afgesproken 

• Zaalhuur is geregeld. Ben neemt nog contact op over de sleutel en gebruik 
koffiezetapparaat en de beamer 

• Beeld en geluid (Maria) 

• Geschenk (Ben) 

• Kaartjes bij geschenk (Maria) Een concepttekst wordt ter plekke 
aangeleverd. 

• Inkoop van drank en hapjes (Ben) 

• Uitnodigingen (Maria) 

• Welkomstwoord en bedankwoord van gestopte vrijwilligers Er worden geen 
extra bloemen uitgereikt. (Ben)   

• Organisatie enquête (Ben) 

• Inrichting ruimte en ontvangst vrijwilligers (alle bestuursleden) 
 

7. De organisatie van de openbare bestuursvergadering van 30 januari 2024 
 

De onderwerpen op deze vergadering zijn  

• Verwerking huisvuil door de gemeente. (Hendrik-Jan vraagt aan Koen van 
Empel de stand van zaken) 

• Korte terugblik op de gebeurtenissen in 2023 

• Korte vooruitblik van de plannen in 2024. 
 

De zaal is gereserveerd. (Hendrik-Jan is contactpersoon met de kerk)  
 
Ben levert de komende weken tekst aan voor de uitnodiging naar de 
wijkbewoners. 
Aandacht wordt gevraagd voor de vrijwilligers, die de flyers rondbrengen. (Wordt 
het teveel?) 
 
Over de vorm van de avond wordt in december besloten. (Presenteert iedere 
werkgroep zich weer of doet 1 bestuurslid het woord. De neiging is om voor de 1ste 
optie te kiezen) 
 

8. Begroting 2024 
 
Indien er specifiek plannen zijn dan wel wensen liggen worden deze uiterlijk eind 
november aan de penningmeester kenbaar gemaakt. In de december vergadering 
wordt de begroting 2024 behandeld. 
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9. Rondje langs de werkgroep velden 
 
Evaluatie thema-avond 
Desiree is tevreden met het verloop van de thema-avond over “meer bloemen in je 
buurt”. De evaluatie binnen de werkgroep wordt nog gemaakt. Tussen de 
gemeente en de werkgroep groen worden in de volgende vergadering de 
opgebrachte ideeën besproken. 
De overige bestuursleden vonden het eveneens een heel geslaagde avond. 
Informatief, het geluid was goed en opnieuw een goede opkomst met ook jongere 
wijkbewoners. Het thema slaat aan. 
 
Bestuur algemeen 
De thema-avond van de gemeente over de omgevingsvisie is moeilijk te duiden. 
Het abstractieniveau was hoog en er is niets concreets blijven hangen bij  
Hendrik-Jan en Ben. Ben heeft het koersdocument van onze wijkraad bij een 
ambtenaar achter gelaten. 
 
BijBomans 
Ben meldt, dat voor hem de feitelijk overdracht status van het gebouw onduidelijk 
is. Er moet nog het een en ander geregeld worden tussen Signum en de 
gemeente. 
Geworsteld wordt nog met het gemeenschappelijk gebruik van voorzieningen door 
de school, Kanteel en BijBomans. Volgens Ben worden mogelijke extra kosten in 
het jaar 2023 voor de wijkraad intern binnen de gemeente door betrokken 
afdelingen verrekend. Vanaf 2024 krijgt de wijkraad eventuele extra kosten voor 
het gebruik van de lokalen via een even hoog bedrag aan subsidie vergoed van de 
gemeente. Dit is via mailverkeer bevestigd. 
Kees dringt er op aan om deze afspraken ook vast te leggen in op te stellen huur- 
en budgetovereenkomsten. Verder wijst hij op de bestaande huurovereenkomst 
met Signum, dat doorloopt tot 1 juli 2024 en bij hem weten niet is opgezegd. 
 
Ben meldt, dat de gemeenschappelijke ruimte in de nieuwbouw op de plaats van 
de Laurentiuskerk inmiddels is vergeven. BijBomans kan daar niet meer naartoe 
verhuizen.  
 
Groen 
De werkgroep heeft het plan om opnieuw een middag rond watervriendelijke 
tuinen in het voorjaar te herhalen. 
Ben vraagt om het belang van het afkoppelen van regenpijpen en de rol van de 
afkoppelcoaches nog eens extra onder de aandacht van wijkbewoners te brengen. 
Maria gaat dit doen op de website en in de nieuwsbrief. 
Er gaan 2 personen naar de voorlichtings- en instructie-avond over het gebruik 
van infraroodcamera’s door de gemeente. 
 
Infra 
De werkgroep is versterkt met een 3de lid en waarschijnlijk volgt heel binnenkort 
een 4de lid. 
In de 1ste vergadering in de nieuwe samenstelling heeft de werkgroep 
geconstateerd, dat ze moeilijk zelf problemen kan oplossen. Zij zullen zich dan 
ook hoofdzakelijk richten op het signaleren en melden van knelpunten. Getracht 
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wordt om met de gemeente tot aanvaardbare oplossingen te komen. Met Frank 
van Weert wordt afstemming gezocht over de oplossing van verkeersituatie voor 
fietsers en voetgangers bij de Karwei. 
 
Samen in de wijk 
De werkgroep is bezig met het organiseren in de kerstvakantie van een 
knutselmiddag voor kinderen van verschillende leeftijden. Het is de bedoeling dat 
de ouders van de kinderen zelf deze activiteit begeleiden. 
De werkgroep hoopt om meer ouders bij haar activiteiten te betrekken en de 
activiteiten uit te breiden. 
Kees wijst op het potje, dat ontstaan is uit het project buurtbijen. 
 
Communicatie 
Maria is blij met het informatiekastje bij BijBomans. 
Op 20 december vindt een kerstzangochtend met het koor plaats 
Een voorstel om te komen tot aangepaste huisstijl, waarin meer eenheid tot 
uitdrukking komt, wordt geagendeerd in de vergadering van januari 2024.  
 
Financiën 
Geen opmerkingen 
 
Gemeente 
Geen opmerkingen 
 

10.  Rondvraag en sluiting 
 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. Daarna sluit Hendrik-Jan de 
vergadering. 

 
 
 

 
 


